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Lokal strømstøtte 
Regjeringen har lansert en ordning hvor strømselskapene skal tilby fastprisavtaler til 
næringslivet. Ordningen skal være operative fra nyttår 2023. Karmøy kommune har signalisert at det 
forventes at ordningen vil være til hjelp for bedrifter som har utfordringer med svingende og høye 
strømutgifter. Skulle det likevel vise seg at disse strømavtalene ikke er tilstrekkelige, skal 
kommunedirektøren se på lokale ordninger som kan avhjelpe situasjonen. En slik lokal ordning vil evt bli 
gjennomført etter bestemte kriterier. 
 
Natur og jordvernstrategi 
Kommunen er godt i gang med revisjon av sin samfunnsplan og arealstrategi. Disse planene er 
kommunen sitt viktigste styringsdokument for bærekraftig arealforvaltning. I dette arbeidet vil vi løfte 
fram jordvern og verdsetting av naturverdier i tråd med nasjonale mål. Vår egen utarbeidede 
jordvernstrategi må revideres ihht dette. Målsettingen er at Karmøy skal være en foregangskommune på 
vern av jordbruksarealer. 
 
Lokale Kopervik bo – og behandlingshjem 
Kommunestyret ber om at kommunedirektøren utarbeider et kostnadsestimat/enkel mulighetsvurdering 
for å ta i bruk det nedlagte vaskerilokalet til samlingsrom for beboerne. 
 
Parkeringshus i Kopervik 
Ettersom kommunedirektøren vurderer det slik at det er tvil om parkeringshuset kan holdes åpent til 
2024 pga konstruksjonen, vil vi flytte investeringen for å utbedre dette fra 2024 til 2023. 
 
Avaldsnes - Maktens Havn 
Haugalandet markedsføres som «Homeland of the Viking Kings». Rikssamlingsjubileet som var arrangert i 

2022 gav kongs-gravene på Storhaug og Grønhaug økt oppmerksomhet. Dette er gravsteder for 

småkonger som hersket i regionen før Harald Hårfagre samlet Norge til ett rike. Kommunestyret ønsker 

økt fokus på disse glemte gravene, og målsettingen er å gjenreise gravstedene slik det en gang har sett 

ut. Dette er av nasjonal interesse. Kommunestyre ber rådmannen utarbeide plan for finansiering, 

informasjonstavler/skilt og verdig bevaring av disse kulturminnene. 

Åkra nye skole  
Bygging av ny Åkra skole flyttes frem i tid med oppstart anleggsarbeider i 2025. Det er vedtatt at den nye 
skolen skal erstatte Ådland skole, Grindhaug skole og Åkra skole. Med god økonomisk styring og 
planlegging mener vi at kommunen tåler å overstige gjeldsgraden på 41% for en kortere periode under 
bygging av den nye skolen. Nye Åkra skole gir lavere driftsutgifter som kompenserer for og forsvarer økt 
lånegjeldsgrad. Kommunestyret bevilger planleggingsmidler i 2025 og investeringsmidler følger 
fortløpende i påfølgende år. 
 
Eikjevegen med sykkel og gangveg – samt løsning for VA-anlegg  
Kommunestyret er utålmodige med å komme i gang med forsvarlig VA-løsninger og økt trafikksikkerhet 
på Kolnes. Målet er at Kolnes utvikles i tråd med gjeldene kommunedelplan for området. Oppstart 
utførelse VA strekningen mellom Raglamyr og ny Eikjeveg fremskyndes. Anbudsutlysning settes til første 
kvartal 2023. Oppstart anleggsarbeider for ny Eikjeveg med planlagt sykkel og gangvei settes til andre 
halvår 2023. Parallelt gjøres enkle oppgraderinger på dagens Eikjeveg for å bedre trafikksikkerheten. VA-
anlegg utføres/bygges samtidig, og i samme trase som sykkel og gangsti.  



Det anlegges gruset turvei som toppdekke over VA-anlegget på strekningen mellom Raglamyr og ny 
Eikjeveg som også gir direkte forbindelse mellom Kolnes og Raglamyr. 
 
Dersom kommunestyret våren 2023 gir sin tilslutning til at Karmøy blir en del av en by-pakke (Haugesund 
og fastlands Karmøy), og det skulle vise seg at midler fra denne pakken kvalifiserer til finansiering av 
gang- og sykkelveg langs Eikjevegen, flyttes eventuelt frigitt investeringsramme over til selve Eikjevegen 
med oppstart anleggsarbeider fra Skrevegen og videre langs nordsiden av idrettsanlegget. 
Kommunedirektøren bes synliggjøre dette så snart det blir prinsipielt klart hvorvidt Karmøy kommune 
blir del av en by-pakke eller ikke. Disse endringene vil skape større etterspørsel og attraktivitet rundt 
bosetting i området, derfor ber vi kommunedirektøren sluttføre arbeidet med områdeplan for Kolnes 
ihht forslaget som ble lagt ut på høring i april 2021. 
 
Seniorlandsby Spanne 
Igangsette planarbeidet med heldøgns omsorgsplasser på Spanne seniorlandsby, samt utvikling av hele 
det ekspropierte området på Spanne, så snart som mulig. 
 
Bærekraft 
FNs bærekraftsmål er verdens felles arbeidsplan for å utrydde fattigdom, bekjempe ulikhet og stoppe 
klimaendringene innen 2030. Klimaendringer er en av vår tids største utfordring. 
Bærekraftsmålrapporten viser at Norge har store utfordringer med blant annet å oppnå bærekraftsmål 
13; «Stoppe klimaendringene». 
Miljøfyrtårn er et konkret og effektivt verktøy for sertifisering og miljøledelse, der formålet er å heve 
miljøprestasjonene. Karmøy kommune er en Miljøfyrtårn kommune. Vi ønsker at vår kommune 
intensivere arbeidet med å sertifisere Rådhuset og våre kommunale enheter. Kommunen skal ila 2023 
legge en plan for en effektiv prosess i sertifiseringsarbeidet og dermed revitalisere sitt arbeid som 
Miljøfyrtårn kommune. Slik ønsker vi å bidra og gjøre dette til et av våre lokale grep for å nå målene i 
«Paris-avtalen». 
 
Barnevern/familie  
Barnevernsreformen er en tydeliggjøring av det ansvaret kommunene har for å jobbe forebyggende, for 
å fange opp de som trenger hjelp, og for å utvikle et hjelpeapparat som er i stand til å sikre alle 
innbyggerne nødvendig trygghet og støtte.  
 
Målsettingen med barnevernsreformen er å styrke forebyggende arbeid og tidlig innsats. Derfor blir 
dette også omtalt som en oppvekstreform, fordi det er en tydeliggjøring av ansvaret kommunen har for 
hele sektoren som angår barn og familier.  
 
Barneverntjenesten jobber med å utvikle nye kommunale tjenestetilbud, og har satt av 50 millioner til 
investering.  
Det forutsettes at kommunestyret får fremlagt en sak som viser hvordan investering i 
barneverntjenesten planlegger å løse de nye oppgavene, før de kan iverksettes.  
 
Aktivitetskort: 
Aktivitetskortet er et kort som gir barn og unge (0-18 år) gratis adgang til kultur- og fritidsaktiviteter. 
Aktivitetskortet er ment for barn og unge fra lavinntektsfamilier, og i behandlingen av søknaden regnes 
den samlede inntekten i husholdet fra siste tilgjengelig skattemelding. Husholdet som gjelder er det som 
barnet, ifølge Folkeregisteret, har fast adresse på. Karmøy kommune vil legge til rette for at det i 



behandling av søknad kan gjøres skjønnsmessige vurderinger, dersom det foreligger anbefaling fra 
barneverntjenesten eller NAV. 
 
En trygg digital hverdag 
Karmøy kommune skal legge til rette for en trygg digital hverdag for barn og unge. Kommunen skal jobbe 
med bevisstgjøring rundt temaer som nettvett og skjermbruk. Dette skal gjøres i samarbeid med barn, 
unge og foresatte. Sammen kan vi skape en trygg hverdag for barn og unge på den digitale arenaen. 
 
Sykepleiere - på legevakt  
Budsjettsamarbeidet har funnet rom for å opprettholde 2 sykepleiere på natt på legevakten sånn som i 
dag. Det er samarbeidspartiene sin intensjon at det i fremtiden også skal være en legevakt sentralt på 
Karmøys øyside. Vi ser det hensiktsmessig å videreføre drift og sikre våre innbyggere med at det er 
tilgjengelig mannskap og dekning for alle i akuttfaser. 

Digitalisering 

Digitaliseringsstrategien som kommunen har arbeidet med i høst vil være retningsgivende for utviklingen 

i kommunen. Fremtidens digitalisering skal forenkle, understøtte og utvikle effektive arbeidsprosesser, 

styrke innbyggerdialog med økt åpenhet, tilgjengelighet, medvirkning og ikke minst øke den digitale 

kompetansen internt og eksternt. Strategien bygger på nasjonale og regionale føringer og vedtatte 

overordna kommunikasjonsstrategi. Derfor mener vi at denne strategien må følges opp i årene fremover, 

ikke bare i 2023, men også videre. 

Åkra nye skole  

Bygging av ny Åkra skole flyttes frem i tid med oppstart anleggsarbeider i 2025. Det er vedtatt at den nye 

skolen skal erstatte Ådland skole, Grindhaug skole og Åkra skole. Med god økonomisk styring og 

planlegging mener vi at kommunen tåler å overstige gjeldsgraden på 41% for en kortere periode under 

bygging av den nye skolen. Nye Åkra skole gir lavere driftsutgifter som kompenserer for og forsvarer økt 

lånegjeldsgrad. Kommunestyret bevilger planleggingsmidler i 2025 og investeringsmidler følger 

fortløpende i påfølgende år. 

Skole 
Skudenes barneskole skal prioriteres videre på grunn av godt brukt utstyr, skolen har allerede brukere 

med nedsatt funksjonsevne som krever ekstra tilrettelegging. Mye av skolens uteområde trenger 

oppgradering, dette gjelder blant annet lekeapparater, gjerder, trapper og ballbaner. Utearealet til 

skolen vil også tilrettelegges til bruk for mennesker med nedsatt syn. Det vil bli etablert arenaer som 

muliggjør felles aktivitet for funksjonsfriske elever og elever med nedsatt funksjonsevne. Det er ønskelig 

å beholde mye av terrengforskjellene, noe som selvsagt gjør arbeidet mer kostnadskrevende.  

Likestilling: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren bruke likestillings- og diskrimineringsloven §26, og kartlegge de 

faktiske forholdene i kommunen samt foreslå tiltak som motvirker diskriminering. Det bes videre om en 

årlig redegjørelse for hvordan aktivitets- og redegjørelsesplikten blir fulgt opp.  

I løpet av 2023 opprettes et eget likestillings- og diskrimineringsutvalg i Karmøy.  

Varmtvannsbasseng - Karmøyhallen 

Utarbeide plan til nytt påbygg til Karmøyhallen med universelt utformede garderober, 

varmtvannsbasseng og et vannlekeanlegg for barn.  

Kommunestyre mener det finnes flere gode muligheter for utvikling av bassengavdelingen i 



Karmøyhallen. Eksempelvis vil et varmtvannsbasseng føre til at vi kan gi fysikalsk behandling, såkalt 

hydroterapi. Man behøver ikke være svømmedyktig for å delta i slik trening og tilbudet vil være for barn 

og voksne med behov for bevegelse i varmt vann. Vannets temperatur er minst 34 grader. 

Kommunestyre ber om at det ila 2023 utarbeides en prosjektplan og kostnadsoverslag for de ulike 

mulighetene for garderobe og bassengdelen. 

Kollektivtrafikk: 

Kommunestyre ber kommunedirektøren ta initiativ til et samarbeid med Rogaland fylkeskommune og 

Kolumbus med mål om å få på plass en tiltaksplan for å samordne og videreutvikle 

kollektivtrafikktilbudet i hele kommunen.  

 
 
 
 
 
 


